
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XI/15

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 28 lipca 2015 r.

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Sekretarz Miasta,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- goście,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16.10

i zakończono o 17.25

Proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie sprawozdań złożonych przez Burmistrza Miasta.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu miasta na 2015 rok;

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na 2015 rok;

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość;

d) podjęcia działań zmierzających do utworzenia osiedli.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7. Zapytania i wolne wnioski.
8. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad

Obrady XI sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności
na sali obecnych jest 
19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał: Pana Wojciecha Walulika – Burmistrza Miasta, Pana Mirosława Karolczuka – Zastępcę Burmistrza
Miasta, Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

Ad. pkt 2

Przyjęcie porządku obrad

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad, do którego uwag ani propozycji nie zgłoszono. 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad, który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty
jednogłośnie, 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Przyjęcie sprawozdań Burmistrza Miasta Augustowa

Rada Miejska przyjęła sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa z jego działalności od ostatniej sesji, tj. od 8 lipca 2015 r. do 24 lipca 2015 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje i zapytania radnych

Pan Radny Józef Świątkowski przypomniał, że do 16 lipca 2015 r. można było składać oferty na sporządzenie dokumentacji projektowo – kosztorysowej ul.
Wilczej. Zapytał, ile ofert na wykonanie dokumentacji wpłynęło.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy:

1. Zapytała, kto jest odpowiedzialny za wyłączenie ciepłej wody w środku sezonu 
w centrum miasta i na ulicach Nadrzecznej i Nowomiejskiej, gdzie jest mnóstwo kwater.
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w centrum miasta i na ulicach Nadrzecznej i Nowomiejskiej, gdzie jest mnóstwo kwater.
2. Zapytała, czy został uruchomiony Internet w Centrum Informacji Turystycznej.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, czy są wewnętrzne regulacje dotyczące wywozu śmieci i pojemników, ponieważ otrzymał zgłoszenia od mieszkańców,
którym worki dostarczyło PT „Necko”, a ich sektor obsługiwany jest przez firmę MPO, która tych worków nie odbiera.

Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy:

1. Zasugerował, aby przy konstruowaniu następnej umowy, zawieranej pomiędzy Miastem a firmą MPO, zwrócić uwagę na to, aby popiół był wywożony
poza sezonem grzewczym troszkę rzadziej, ale częściej niż to ma miejsce obecnie. Zwrócił uwagę, że poza sezonem grzewczym popiół również
powstaje, ponieważ wielu mieszkańców pali w piecach, aby ogrzać wodę i musi ten popiół gdzieś wyrzucać. Zwrócił uwagę, że worek nie nadaje się do
tego, aby przez 3 miesiące składować w nim popiół.

2. Zapytał, czy wiadomo, kiedy zostanie wyremontowana balustrada mostu na Kanale Augustowskim, która została uszkodzona w wyniku wypadku.
3. Zwrócił uwagę, że na bulwarach, na Kanale Augustowskim przy drodze lipskiej, od strony ul. Wybickiego, nie działa oświetlenie.

Pan Radny Mirosław Zawadzki poruszył następujące sprawy:

1. Zapytał, gdzie mogą interweniować mieszkańcy, którzy są podtruwani przez sąsiadów palących w piecach, np. plastikami i nawet latem nie można
otworzyć okien.

2. Zapytał o plany gazyfikacji miasta, ponieważ kilka lat temu wśród mieszkańców zainteresowanych podłączeniem swoich nieruchomości do sieci, były
zbierane podpisy. Następnie wybudowano rozprężnię. Pan Radny zapytał, czy rozprężnia powstała tylko po to, by dostarczać gaz do BATu. Wielu ludzi
podpisało deklaracje, planują wymianę pieców i nie wiedzą, co mają dalej robić.

3. Zwrócił uwagę na niepokojące zjawisko nieuczciwych handlarzy węglem, którzy swoją działalność prowadzą na terenie Augustowa. Koczują pomiędzy
ulicami Nowomiejską i Nadrzeczną, pozostawiając po sobie sterty śmieci i wszczynając pijackie burdy. Ponadto wielu starszych ludzi jest przez nich
oszukiwanych. Stwierdził, że kierowcy samochodów mieszkańcy Augustowa są karani za wjazd do miasta takim pojazdem, natomiast obce firmy, które
dodatkowo oszukują naszych mieszkańców, bezkarnie poruszają się po całym mieście.

Pan Radny Adam Wysocki zapytał, czy cokolwiek czynione jest w sprawie skrzyżowania ulic Brzostowskiego i Sucharskiego /wyjazd z basenu/. Zwrócił uwagę,
że obecnie wyjazd możliwy jest tylko w prawą stronę. Zapytał, czy w związku z tym, że ruch samochodowy po otwarciu obwodnicy nie jest tak natężony, można
by całe skrzyżowanie udrożnić we wszystkich kierunkach.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył sprawę dotyczącą Jarmarku Zygmunta Augusta. Stwierdził, że osoby handlujące podczas Jarmarku w sobotę nad jez.
Necko, w niedzielę przenoszą się na Rynek Zygmunta Augusta, ponieważ w tym dniu nie jest pobierana od nich żadna opłata i nikt ich nie kontroluje.

Ad. pkt 5a

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu RM na posiedzeniu w dniu
28 lipca 2015 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok. W
głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XI/86/15 została podjęta 18 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /zał. nr 1/.

Ad. pkt 5b

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na lata 2015 - 2023

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu RM na posiedzeniu w dniu
28 lipca 2015 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na lata 2015 – 2023.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2015 - 2023. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XI/87/15
została podjęta 17 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 2/.

Ad. pkt 5c

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XI/88/15 została podjęta 17 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 3/.

Ad. pkt 5d

Rozpatrzenie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do utworzenia osiedli

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego wyjaśnił, że podjęcie uchwały w ww. sprawie pozwoli na rozpoczęcie procedury utworzenia
osiedli, bądź jednego osiedla, co umożliwi uniknięcie ograniczeń z zakresu uzdrowiska i pozwoli na rozwój Augustowa. Przedstawił procedurę towarzyszącą
tworzeniu osiedli. W imieniu Pana Burmistrza zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w ww. sprawie, polegającą na wykreśleniu w §2 słów: „statutów osiedli” i
wpisaniu „ordynacji wyborczej”. Wyjaśnił, że Rada Miejska podejmie ordynację wyborczą dotyczącą wyborów do rad, a dopiero później wybrane rady
zaproponują statuty, które Rada Miejska ostatecznie zatwierdzi.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta stwierdził, że podjęcie uchwały 
w ww. sprawie jest kolejnym krokiem zmierzającym do uzdrowienia sytuacji w Augustowie. Przypomniał, że Miasto zakupiło 30 ha terenów, które w dużej części
mogą być przeznaczone pod inwestycje. Przeprowadzenie inwestycji będzie możliwe dopiero po zdjęciu z Miasta ograniczeń, jakie nakłada ustawa
uzdrowiskowa. Jednym z ograniczeń jest definicja zakładu przemysłowego, która uniemożliwia tworzenie nowych miejsc pracy. Poinformował, że podejmowano
próby dokonania zmian w niekorzystnym dla Augustowa ustawodawstwie. Projekt nowej ustawy został przygotowany, ale nigdy nie trafił pod obrady Sejmu.
Drugim rozwiązaniem tego problemu było podjęcie działań zmierzających do utworzenia jednostek pomocniczych. Utworzenie osiedli ma na celu wyłączenie
określonego terenu spod ograniczeń ustawy uzdrowiskowej. Miasto zwróciło się w tej sprawie o pomoc do osób, które mają doświadczenie w tej materii. Jedna z
takich osób obecna jest na sali, i jeżeli ktoś będzie miał pytania, to można je zadać. Pan Mirosław Karolczuk podkreślił, że bez wprowadzenia zmian Miasto nie
będzie mogło rozwijać się gospodarczo, w odniesieniu do produkcji. Wyraził nadzieję, że podjęte działania pogodzą dwie funkcje: uzdrowiskową i gospodarczą.
Ponadto Augustów, jako uzdrowisko będzie lepiej promowany, ponieważ do tej pory nie było z tym najlepiej, ponieważ mało, który turysta zdaje sobie sprawę, że
spędza urlop w mieście uzdrowiskowym. Na terenach wyłączonych ze strefy uzdrowiskowej będą mogły odbywać się produkcja i usługi. Pan Mirosław Karolczuk
zaznaczył, że nie będzie to produkcja uciążliwa. Ostateczny kształt uzdrowiska i jednostek pomocniczych będzie efektem prac, które dopiero teraz będą podjęte.
Projekt uchwały w ww. sprawie to tak naprawdę dopiero propozycja 
i dobrze by było, gdyby udało się wydzielić jak największy obszar pod uzdrowisko. Poinformował, że augustowskie Sanatorium planuje nadal się rozwijać.
Mieszkańcy Augustowa zaproszeni zostaną do konsultacji na temat ostatecznego kształtu jednostek pomocniczych.



Mieszkańcy Augustowa zaproszeni zostaną do konsultacji na temat ostatecznego kształtu jednostek pomocniczych.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy złoża borowiny, zaznaczone na slajdzie, zostały już potwierdzone.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że złoże borowiny wskazane na mapce, lada moment otrzyma certyfikat. W obrębie
miasta, w strefie C, również potwierdzono kolejne złoże borowiny, które nie znajduje się w obszarze Natura 2000, czyli nie byłoby ograniczeń, jeżeli chodzi o jej
ewentualną eksploatację. Poinformował, że borowina znajdująca się na terenie miasta Augustowa jest bardzo wysokiej jakości, co 
w przyszłości może zaowocować wdrożeniem produkcji i powstaniem nowych miejsc pracy.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie autopoprawkę, do projektu uchwały w ww. sprawie polegającą na
wykreśleniu w §2 słów: „statutów osiedli” i wpisaniu „ordynacji wyborczej”, którą w imieniu Pana Burmistrza zgłosił Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny
Urzędu Miejskiego. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania ww. poprawka została przyjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do utworzenia osiedli. W
głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XI/89/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 5/.

Ad. pkt 6

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych

Na zapytanie Pana Radnego Józefa Świątkowskiego odpowiedzi udzielił Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska UM.

Pan Józef Górski poinformował, że 16 lipca 2015 r. miało miejsce otwarcie ofert. Wpłynęły dwie oferty, jedna na kwotę 67 250 zł, a druga oferta na ok. 133 000
zł. Środki finansowe przeznaczone w budżecie miasta na realizację tego zadania to 90 000 zł. W związku z tym pierwsza oferta mieści się w kwocie
przewidzianej na ten cel.

Na interpelacje Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielił Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta w odpowiedzi na interpelację dotyczącą braku ciepłej wody w środku sezonu letniego, przyznał że jest to
faktycznie duża uciążliwość dla mieszkańców i turystów, ale po wysłuchaniu wyjaśnień Pana Dyrektora MPEC „Giga” oraz pracownika tejże firmy, w dużej mierze
przychyla się do ich stanowiska 
i argumentów w tej sprawie. Jednym z powodów takiej sytuacji jest konieczność przeprowadzenia długotrwałej procedury przetargowej i wbrew pozorom nie ma
zbyt wiele firm, które składają oferty na tego typu prace. Trudno także odpowiedzieć na pytanie, jaki okres w roku jest najlepszy na wyłączenie ciepłej wody. Pan
Mirosław Karolczuk poinformował, że jest to ostatnia tak duża inwestycja i w przyszłości, nawet gdy będą wyłączenia, to będą one dotyczyły dużo mniejszego
obszaru Miasta. Obecnie wymieniana jest, licząca sobie ok. 40 lat, rura o bardzo dużym przekroju, którą dostarczana jest woda do wielu obszarów miasta. Na
przeprowadzenie wymiany, zgodnie z planem są 2 tygodnie, ale jest szansa, aby ten okres skrócić. Stwierdził, że o inwestycji mieszkańcy zostali poinformowani
poprzez ogłoszenia, ale również zawiadomienia wysyłane bezpośrednio do mieszkań i domów. Nie zmienia to faktu, że mieszkańcy o całym przedsięwzięciu
powinni być poinformowani dużo wcześniej, szczególne ci mający kwatery prywatne.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy w związku z wyłączeniem, osoby posiadające kwatery prywatne, czy pensjonaty, będą zwolnione z opłaty
uzdrowiskowej.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta powiedział, że nikt nie sprawdził, które z wyłączonych obiektów odprowadzają opłatę uzdrowiskową.
Stwierdził, że wpływy 
z opłaty uzdrowiskowej w Augustowie nie są zadowalające i zapewnił, że będą podjęte kroki, aby tą sytuację poprawić.

Pani Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta, odpowiadając na zapytanie dotyczące Internetu w Centrum Informacji Turystycznej. Wyjaśnił, że Internet
udostępniany przez samorząd nie może działać w takim zakresie i w takich parametrach, aby był konkurencją dla operatorów telekomunikacyjnych, którzy na
tego rodzaju usługach muszą zarabiać. Istnieją duże ograniczenia w oferowaniu Internetu przez samorządy.

Na interpelację Pana Radnego Artura Kleczkowskiego odpowiedzi udzielił Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego.

Pan Sebastian Piekarski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą wywozu śmieci 
i pojemników z terenu miasta, poinformował, że tę kwestię reguluje regulamin uchwalony przez Radę Miejską, gdzie określono pojemniki i ich wielkości. Każdy
mieszkaniec zobowiązany jest zaopatrzyć się w takie pojemniki, w odpowiedniej ilości. Z umowy 
z wykonawcami, jak i z regulaminu wynika, że wykonawca firmy odbierającej śmieci zobowiązany jest odebrać od mieszkańców każdą ilość odpadów.
Obowiązkiem mieszkańców jest posiadanie tylu pojemników, aby znalazły się w nich wszystkie odpady.

Pan Radny Artur Kleczkowski stwierdził, że jego interpelacja miała na celu podjęcie przez Urząd interwencji w sprawie nieodbieranych pojemników jednej
firmy, przez drugą firmę. Zwrócił uwagę, że pojemniki, które nie są odbierane oznaczono kolorem, który wskazano 
w regulaminie.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiegozgodził się z Panem Radnym, że nie powinno mieć znaczenia, że na pojemniku /worku/ widnieje
napis innej firmy, skoro został on oznaczony kolorem. Taki pojemnik również powinien być odebrany przez firmę, która jest odpowiedzialna za wywóz odpadów z
danego sektora.

Na interpelację Pana Radnego Jacka Truszkowskiego odpowiedzi udzielili Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny Urzędu Miejskiego i Pan Józef
Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM.

Pan Sebastian Piekarski, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą potrzeby zwiększenia częstotliwości wywozu popiołu poza sezonem grzewczym, zwrócił
uwagę, że w aktualnie obowiązującym regulaminie odbiór popiołu ma miejsce tylko w okresie zimowym. Poza tym, każdy mieszkaniec przez cały rok może
samodzielnie dostarczyć popiół do PSZOKu. W nowym regulaminie, w ostatniej uchwale, która wejdzie w życie 1 stycznia 2016 r. Zdecydowano, że będzie jeden
dodatkowy odbiór popiołu w miesiącach letnich. Ponadto nadal będzie istniała możliwość samodzielnego dowozu popiołu do PSZOKu.

Pan Józef Górski, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zniszczonych barier na moście na Kanale Augustowskim, poinformował, że most ten zlokalizowany
jest w ciągu drogi wojewódzkiej nr 664, czyli jego naprawa leży po stronie Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku. Pan Kierownik powiedział,
że nie zna terminu przystąpienia do remontu. Zapewnił, że zwróci się do zarządcy drogi i uzyska taką informację.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że ww. sprawa ma związek z bezpieczeństwem mieszkańców miasta. Zapytał,
czy do tej pory Urząd nie kontaktował się w tej sprawie z zarządcą drogi i nie próbował interweniować.

Pan Józef Górski odpowiedział, że zarządca danej drogi obowiązany jest do przeprowadzania na niej inwestycji, remontów, czy jej utrzymania. Do tej pory ze
strony Urzędu nikt nie zwracał się do zarządcy drogi w sprawie terminu rozpoczęcia napraw.

Pan Józef Górski, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą uszkodzonego oświetlenia nad Kanałem Augustowskim, zapewnił, że o tym fakcie zostanie
poinformowany konserwator i usterka zostanie usunięta.



Na interpelację Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego odpowiedzi udzielili: 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, Pan Piotr Sieńkowski – Komendant Straży Miejskiej.

Pan Piotr Sieńkowski, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zatruwania powietrza przez właścicieli domków jednorodzinnych palących w piecach odpadami,
poinformował, że w tej sprawie można interweniować dzwoniąc bezpośrednio do Straży Miejskiej. Wówczas zostanie przeprowadzona kontrola i sprawca będzie
ukarany mandatem. Problem musi zostać zgłoszony w momencie spalania śmieci, ponieważ w innym wypadku nie będzie możliwości udowodnienia, że sytuacja
miała miejsce.

Pan Radny Mirosław Zawadzki zapytał, jaka jest skuteczność Straży Miejskiej w tym zakresie, ponieważ po godzinie 16.00 Straż Miejska nie pracuje. Proceder
spalania śmieci, 
w tym plastiku, trwa, a osoby które w taki sposób postępują są bezkarne. Pan Radny stwierdził, że powinno się wypracować mechanizm, aby działania mogły być
skuteczne.

Pan Piotr Sieńkowski potwierdził, że jeżeli spalanie ma miejsce późno wówczas trudno jest skontrolować daną nieruchomość. Pan Komendant powiedział, że
postara się, aby działania Straży Miejskiej w tym zakresie były bardziej skuteczne. Powiedział, że o ile będzie to możliwe, rozważy ustalenie służby strażników
miejskich w godzinach późniejszych, czyli po 16.00.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą planów gazyfikacji miasta, stwierdził, że trudno jest mu powiedzieć, czy taki
plan istnieje. Powiedział, że faktycznie jest firma zainteresowana podłączeniem do sieci gazociągowej „osiedla Baraki”. Pan Burmistrz zapewnił, że na następną
sesję Rady Miejskiej przygotuje odpowiedź w tej sprawie.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą, problemu nieuczciwych handlarzy węglem i łamania przez nich zakazu
wjazdu do Miasta samochodami ciężarowymi, stwierdził, że wyjaśnienie tej sprawy leży w gestii Policji. Pan Burmistrz zobowiązał się, że sprawę zgłosi Panu
Komendantowi.

Na interpelację Pana Radnego Adama Wysockiego odpowiedzi udzielił Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska UM.

Pan Józef Górski, w odpowiedzi na interpelacje dotyczącą potrzeby zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic Brzostowskiego i Sucharskiego, w związku 
z powstaniem obwodnicy, zapewnił, że Miasto wystąpi z takim wnioskiem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Pan Burmistrz stwierdził, że jego
zdaniem zmiana organizacji ruchu powinna być przeprowadzona, ponieważ nakaz skrętu w prawo z ulicy Sucharskiego w ul. Brzostowskiego jest
nieuzasadniony, ponieważ natężenie ruchu na ulicy Brzostowskiego, po uruchomieniu obwodnicy, znacznie zmalało.

Na interpelację Pana Radnego Piotra Piłasiewicza odpowiedzi udzieliła Pani Krystyna Wasilewska – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
UM.

Pani Krystyna Wasilewska, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą Jarmarku Zygmunta Augusta, poinformowała, że osoby handlujące pamiątkami i tzw.
starociami na Rynku Zygmunta Augusta w niedzielę płacą za zajmowane miejsce na podstawie zawartej umowy dzierżawy. Do tej pory zawarto pięć takich
umów, ze stawką 2 zł netto za 1 m2 dziennie.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz wyjaśnił, że ideą Jarmarku Zygmuntowskiego było przeniesienie osób handlujących starociami w jedno miejsce, aby powstała
duża impreza. 
W tej chwili całość podzielono na dwie lokalizacje, co zdaniem Pana Radnego nie jest słuszne.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta stwierdził, że sprawa, którą poruszył Pan Radny jest bardziej złożona. Poinformował, że w tej sprawie odbyły się
spotkania. Handlarze tzw. starociami wypracowali pewną markę, handlują w tym miejscu od 20 lat, a zdania mieszkańców na ten temat są podzielone, niektórym
się to podoba, innym nie. Do problemu zagospodarowania głównego placu miasta należy podejść w sposób kompleksowy i od przyszłego roku nastąpią zmiany.
Dyskusję na ten temat należy rozpocząć już jesienią tego roku. Pan Burmistrz stwierdził, że zależy mu, aby centrum miasta było najpiękniejszym miejscem w
Augustowie, i aby było zagospodarowane w odpowiedni, estetyczny 
i funkcjonalny sposób.

Ad. pkt 7

Zapytania i wolne wnioski

Pani Anna Lotkowska – Stowarzyszenie AL – ANON przybliżyła zakres działalności Stowarzyszenia, wyjaśniła, że grupy rodzin Al – ANON są wspólnotą
krewnych i przyjaciół alkoholików, które istnieją w celu rozwiązywania wspólnych problemów przez dzielenie się swoim doświadczeniem, siłą i nadzieją. Poprosiła
o wsparcie działań wspólnoty Al-ANON w Augustowie, gdzie funkcjonują dwie grupy. Chodzi tu przede wszystkim o współpracę 
z Policją, MOPS i Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Podkreśliła, że aby Stowarzyszenie mogło działać potrzebne jest wsparcie.

Pan Tomasz Bukłaho – Przewodniczący Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zwrócił uwagę, że głos przedstawicieli Wspólnoty Al
– ANON jest kolejnym głosem, który można było usłyszeć na sesji Rady Miejskiej, a który dotyczył problemu alkoholu w naszym mieście. Trwają prace nad
nowym planem na 2016 r., w jaki sposób będzie realizowana polityka terapii i profilaktyka zapobiegania alkoholizmowi. Poinformował, że jest w posiadaniu
roboczej wersji diagnozy lokalnej zagrożeń społecznych, w związku z tym zaprosił wszystkich zainteresowanych na spotkanie, które odbędzie się we wrześniu,
na którym opracowanie to zostanie zaprezentowane.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poinformowała, że przedstawicielki Wspólnoty AL-ANON przedstawiały ww. problem na posiedzeniu Miejskiej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Wówczas członkowie Komisji postulowali aby pomóc rodzinom ze Wspólnoty AL-ANON oraz pozyskać osoby, które
profesjonalnie mogłyby pomóc poprzez pracę z dziećmi, czy prowadzenie warsztatów, na których można nauczyć się różnych umiejętności. Postulowała, aby nie
czekać do realizacji nowego programu w 2016 roku, tylko faktycznie podjąć konkretne, realne działania już teraz. Należy rozpoznać możliwości kadrowe i
możliwość pozyskania osób, które będą prowadzić tego typu zajęcia. Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dysponuje środkami
finansowymi i ww. środki w części można przeznaczyć na realizację ww. zadań. Wystarczy tylko dobra wola Komisji, oczywiście przy akceptacji Pana Burmistrza.

Pan Tomasz Wiśniewski – Menadżer UKS Centrum Augustów zapoznał zebranych 
z działalnością Klubu i jego sukcesami. Klub szkoli dzieci i młodzież od najmłodszych lat do wieku seniorskiego. Podkreślał, że dzieci i młodzież, aby móc
trenować, potrzebują przede wszystkim finansowego wsparcia.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa powiedział, że każde szanujące się miasto chciałoby mieć drużynę w grach zespołowych, na
odpowiednim poziomie. Pan Burmistrz przypomniał, że jedna z augustowskich drużyn siatkarskich przeniosła się do Suwałk, a UKS Centrum Augustów
zbudował mocne podstawy, aby siatkówka mogła rozwijać się w naszym mieście. Pan Burmistrz wielokrotnie deklarował swoje wsparcie, ale przypomniał, że w
kwestii finansów Augustowa decydujący głos ma Rada Miejska. Pan Burmistrz zapewnił, że do tematu wsparcia finansowego Klubu będzie można powrócić
jesienią i wówczas mówić o konkretnych kwotach.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że wszyscy są dumni z faktu, że nie tylko Sparta Augustów może przynosić
sportową chlubę naszemu Miastu.

Pan Radny Wojciech Krzywiński zwrócił uwagę, że Państwo Radni otrzymali już zaproszenia na Konkurs Skoków Netta Cup, który rozgrywany jest od wielu lat
i jest jednym z najlepszych konkursów na świecie. Wyniki uzyskane w zeszłym roku w Augustowie były drugimi na świecie pod względem długości oddanych



i jest jednym z najlepszych konkursów na świecie. Wyniki uzyskane w zeszłym roku w Augustowie były drugimi na świecie pod względem długości oddanych
skoków. W Konkursie uczestniczyć będą wybitni zawodnicy, mistrzowie świata. Pan Radny przedstawił harmonogram zawodów. Podkreślił jak ważny jest ten
Konkurs i jak bardzo trzeba go doceniać.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta zwrócił uwagę, że ten rok jest wyjątkowy 
w historii naszego sportu, ponieważ sekcja kajakowa, jak również sekcja nart wodnych Augustowskiego Klubu Sportowego, obchodzą 50 lecie istnienia.
Poinformował, że 
7 września 2015 r. w Augustowie będzie gościć Prezydium Polskiego Komitetu Olimpijskiego, co jest wyjątkowym wydarzeniem, ponieważ tak znamienite grono
niezwykle rzadko wybiera się poza Warszawę. Wizyta ma związek z pewnymi deklaracjami, które są składane, a dotyczą budowy bazy sportowej.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytania mieszkańca odpowiedzi
udzielili: Pani Krystyna Wasilewska – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UM, Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytanie mieszkańca odpowiedzi
udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta. Odpowiedź dotyczyła niebezpiecznej sytuacji na ulicy Nadrzecznej, która jest spowodowana parkującymi po
obu stronach ulicy samochodami. Pan Burmistrz zapewnił, że wystąpi z pismem w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg.

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta przypomniał, że 29 lipca 2015 r. 
o godzinie 12.00, na sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego, odbędzie się prezentacja eSesji – nowoczesnego systemu informatycznego dla rad gmin, miast,
powiatów.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Państwa Radnych 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Augustowie w sprawie konieczności skorygowania oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej /zał. nr 6/;

- pismo mieszkańców ulic Perstuńskiej i Grzybowej dotyczące Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego
„Limanowskiego I – 
ul. Wiklinowa, ul. Straży Leśnej, ul. Perstuńska, ul. Grzybowa” /zał. nr 7/ - sprawę przekazano do Komisji Rozwoju RM;

- wniosek Pana P.C., w którym zwraca się o zmianę zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /zał. nr 8/ - sprawę przekazano do Komisji
Rozwoju RM;

- z pismem Augustowskiego Klubu Golfa, w którym proszą o ujęcie w opracowywanym studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego naszego
miasta budowy pełnowymiarowego pola golfowego /zał. nr 9/ - sprawę przekazano do Komisji Rozwoju RM;

- z pismo Pana S.H., w którym zwraca się z prośbą o umieszczenie na osiedlach pojemników na odpady zielone /zał. nr 10/ - sprawę przekazano do Komisji
Rozwoju RM;

- pismo Pana S.H., w którym zwraca się z prośbą o podjęcie działań zmierzających do utworzenia Augustowskiego Parku Narodowego /zał. nr 11/ - sprawę
przekazano do Komisji Rozwoju RM.

Ad. pkt 9

Zamknięcie obrad

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad, zamknął XI sesję Rady Miejskiej.
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